
Zápis z 2.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 
konaného dne 17. 6. 2011 

 
Místo konání: Kulturní dům Levínská Olešnice 
Program:  dle pozvánek 
Přítomni: pp.A.Lízr, Z.Nosková, V.Pospíšilová, H.Háková, T.Martinek, Ing.J.Šíma,  
                A.Lízr ml. 
 

1. schůzi zahájil starosta obce, je 100% účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné. 

 
Zapisovatelka :  Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu:  Z.Nosková, P.Dohnal 
 
Volba komise pro usnesení:  Ing.Šíma, T.Martinek, M.Hammer 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Doplnění programu:   

- schválení pronájmu p.p.č. 1181 
- rozpočtová změna č.1/2011 
- výběrové řízení na funkci ředitelky MŠ Levínská Olešnice 

 
Schváleno 100% hlasy. 
 

2. zpráva o činnosti za r.2010 
 
veřejné zasedání z 19.3. 
– schválení rozpočtu na rok 2010 – rozpočet nevyrovnaný, výdaje kryty příjmy minulých  
      období. Schválení půjčky pro SDH Žďár na mobiliář za 135tis.Kč 
veřejné zasedání 26. 5. 2010 
- výsledek výběrového řízení Modernizace budovy OÚ a podepsání smlouvy s firmou  
   P.Dohnal, pasportizace komunikací – smlouva s Ing. Špulákem , rozpočtová změna č.1 
veřejné zasedání 12. 6. 2010 

- slavnostní zasedání u příležitosti sjezdu rodáků a udělení čestných občanství a 
čestných uznání 

veřejné zasedání 30. 6. 2010 
- prodej pozemků, počet budoucích zastupitelů, výběrové řízení na dodavatele prodloužení    
   vodovodu  
veřejné zasedání 27. 9. 2010 

- podání zpráv komisí a výborů ZO, převod komunikací z PF na obec, nová cena vody, 
      rozpočtová změna č.2 

ustavující zasedání  10. 11. 2010 
- volba starosty a místostarosty, volba předsedů výborů, odměny pro ZO, rozpočtová změna  
    č.3,  
veřejné zasedání 16. 12. 2010 

- rozpočtové provizorium, rozpočtová změna č.4, vyúčtování systému shromažďování  
     odpadů, plán zimní údržby, inventarizace majetku – složení komisí, snížení mezd ZO  
     od 1.1.2011, sbírka na povodně, schválení směrnic 
 



Kontrola usnesení z minulého zasedání: 
- směna pozemku u bytovek nebyla provedena, nedostavil se majitel. 
- Bioodpad – v dnešní době je projektová dokumentace, příští týden jednání z PF, jak 

bude převeden pozemek  
Ostatní body splněny. 
 
3. Závěrečný účet za rok 2010 
Paní Pospíšilová seznámila se zprávou o výsledku hospodaření za rok 2010. 
- zpráva o přezkoumání hospodaření z 10. 3. 2011, přezkoumání provedla Ing.Míčková 

            závěr – nebyly zjištěny chyby ani nedostatky 
      -    výsledek přezkoumání hospodaření PO MŠ Levínská Olešnice , přezkoumání provedl      
           p.Pítro , závěr – nebyly zjištěny chyby ani nedostatky 
     
     Schváleno 100% hlasy 
 

4. Uzavření smluv 
Návrh na uzavření smlouvy  o bezúplatném převodu spoluvlastnického podílu nemovitosti 
p.p.č. 1375 – ostatní plocha- komunikace za KD, napojuje zastavitelné území v ÚP 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Schválení smlouvy o dílo s firmou P.Dohnal – potraviny Žďár na vnitřní práce a 
odkanalizování objektu. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Schválení sepsání smlouvy o dílo s f. WINDOW Holding a.s. na okna a vchodové dveře. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Schválení sepsání smlouvy s městem Jilemnice na správní řízení dle zákona č. 133/2000 
Sb., o evidenci obyvatel a rodných číslech. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
5. Výběrové řízení na ředitelku MŠ Levínská Olešnice 
Současná ředitelka odchází na MD, výběrové řízení bylo řádně vyvěšeno na KÚ LK, MěÚ 
Nová Paka, úřední desce obecního úřadu. Byly podány 2 žádosti, 1 z uchazeček 
nesplňovala požadavky, které byly určeny, výběrová komise doporučila druhou uchazečku 
na ředitelku MŠ paní Beatu Dundovou. 
Schválení paní Beaty Dundové na post ředitelky MŠ v Levínské Olešnici. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 
6. Veřejná vyhláška o psech 

      Paní Z.Nosková seznámila přítomné s návrhem vyhlášky o psech. 
      Starosta obce vyhlásil diskuzi k tematu: 
 
      p.Hammer  -  jestli budou doplněny koše na výkaly, co s ostatním zvířectvem – slepice ap. 
 



p.Martinec – souhlasí s návrhem vyhlášky, nebude čekat, až mu nějaký pes pokouše dítě,  
                     každý by si měl svého psa hlídat a zodpovídat za něho. 
 
p.Lukeš  -  jak se bude řešit, když kolem OÚ chodí lidé venčit svého psa? 
 
Nejdříve by mělo proběhnout asi 2x upozornění majitele psa na písemnou stížnost, potom 
bude řešit přestupková komise na MěÚ v Jilemnici. 
 
Návrh: schválení vyhlášky o psech odložit na příští veřejné zasedání, aby bylo více času na 
             dojednání. 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 

7. Projednání rozpočtové změny č. 1 pro rok 2011 
 p.Pospíšilová přednesla rozpočtovou změnu č.1 
 
Schváleno 100% hlasy. 
 

8. Schvalování : 
- příspěvku na činnost zdravotně postižených v Jilemnici  -  2.000,- Kč 
- pronájem pozemku ppč. 1181 panu Martincovi 

 
 Oba dva návrhy byly schváleny 100% hlasy. 
 

9. Schválení uzavření nájemní smlouvy na byty 
   
 Schváleno 100% hlasy. 
 

10. Diskuze 
 

- v úterý příštího týdne se sejde na OÚ výběrová komise, kterou schválilo ZO na výběr  
      dodavatele na mechanizaci  do obecního lesa. 
Na dotaci - oprava lesních cest bude v nejbližších dnech projektant zaměřovat lesní cesty 
a dělat položkový rozpočet. 
 
- schválena dotace na obecní rozhlas – přijaty již 2 cenové nabídky 
- schválena dotace na oblečení pro SDH  od LK 

 
11. Usnesení 

 
Pan Ing. Šíma seznámil přítomné s návrhem na usnesení. Po té bylo o návrhu hlasováno. 
Schváleno 100% hlasy. 
 
Starosta poděkoval za účast, rozloučil se s přítomnými a ukončil veřejné zasedání. 
 
 
 
 
Zapsala :  Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu:  Z.Nosková, P.Dohnal 


